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Mgr. Kereštanová: 

Pani Grajcarová sa na mňa obrátila pán primátor, že vám dala podnet ohľadom hrobu na 

cintoríne, ktorý je myslím si z nejakého 17., 18. storočia. Dala podnet na mesto, aby tento 

hrob bol udržiavaný, nechcem povedať, že ako národná kultúrna pamiatka, aby bol 

udržiavaný ako pamätník. Takže, toto by chcela vedieť, či už ste sa tým zaoberali, či nejaké 

stanovisko ste k tomu zaujali. 

 

Ing. Kolesár: 

K hrobu na cintoríne, odstúpili sme žiadosť správcovi cintorína, ktorý dostal pokyn, aby sa 

viac venoval tomuto priestoru. Avšak nemôžme hovoriť o nejakej celkovej rekonštrukcii toho 

náhrobného kameňa alebo pamätníka, na to by bol potrebný samostatný malý projekt, 

podobne ako to bude napr. na cintoríne v Milhostove, kde sme požiadali Nadáciu Pontis o to, 

aby sme takýto príspevok dostali. Čiže zatiaľ udržiavame priestor, ale bez nejakých veľkých 

investícií. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 30.4.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


